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De visitatiecommissie typeert Bo-Ex als een bevlogen, op Utrecht gerichte, innovatieve en no-nonsens 

organisatie. Wij zijn blij met deze kwalificatie die goed past bij onze ondernemingskoers en organisatieverhaal.  

 

Terecht constateert de commissie dat Bo-Ex actief is in een dynamische en complexe woningmark. De huidige 

Utrechtse woningmarkt maakt een enorme ontwikkeling door. Het is goed te constateren dat de 

visitatiecommissie ziet dat Bo-Ex een belangrijke rol vervult in het (beter) in balans brengen van die woningmarkt.  

 

De pilots die Bo-Ex doet op gebied van duurzaamheid en leefbaarheid worden door onze partners gezien en 

gewaardeerd. Op duurzaamheid constateert de commissie daarnaast dat we, naast deze pilots, de middelen op 

een zo doelmatig mogelijke manier inzetten.  

 

De commissie waardeert de kwetsbare en lerende opstelling van Bo-Ex, die mede blijkt uit onze opstelling tijdens 

het proces van deze visitatie. We hebben daarbij bewust de keuze gemaakt om heel breed het geluid over Bo-Ex 

op te halen en daarbij juist ook de kritische belanghouders uit te nodigen. Dit past bij de organisatiecultuur die we 

nastreven waarin we open staan van feedback en hiervan willen leren. 

 

Een belangrijke aanbeveling is dat Bo-Ex meer het open gesprek zou moeten aangaan met bewoners en 

bewonersorganisaties. Dit is een mooie analyse van de commissie die wij van harte overnemen. Het is een 

logische en noodzakelijke stap in de ontwikkeling van Bo-Ex in de dienstverlening naar onze huurders. 

 

Hetzelfde geldt voor de samenwerking met partners in de wijken en in de bouwketen. De commissie ziet dat we 

hier stappen in hebben gezet, maar het is terecht nog steeds als ontwikkelpunt benoemd. 

 

Uiteraard nemen we alle leerpunten ter harte en gebruiken dit rapport in de verdere ontwikkeling van Bo-Ex. Wij 

danken de visitatiecommissie en de belanghebbenden voor het reflecteren op onze organisatie en resultaten. 

 

Raad van commissarissen en bestuurder van Bo-Ex . 

 

 


